附件Annex：
新型冠状病毒灭活疫苗桥接测试申请函
APPLICATION FOR COOPERATION IN BRIDGE TEST OF SARS-CoV-2 VACCINE (VERO CELL) INACTIVATED

中国疾病预防控制中心 Chinese Center for Disease Control and Preventi
中国国药集团生物技术股份有限公司Sinopharm ChinaNationalBiotechGroupCO.,Ltd.(CNBG)

敬启者：
Dear Sirs:

  欣闻贵司研发的新型冠状病毒灭活疫苗正在进行着桥接测试，我司与 x XXXXXX国家  的有关政府机构协商后，有意向贵司提出双方联合在  XXXXXX国家   进行该疫苗的桥接测试的合作意向。
We are delighted to learn that the new corona virus inactivated vaccine developed by your company is undergoing bridge test. Having consulted with the relevant government authority in   XXX Country  ， it is the intention of our company to join force with you to jointly conduct bridge test of the vaccine in   XXX Country  .

我公司（本申请函内，我公司即购买方公司：                        ）是在XXXXXX国家  的支持下，在XXXXXX国家  境内注册成立的大型的医疗生产和销售机构。可以提供疫苗的销售和生产。
Our company（In this application letter, our company means the buyer's company：                         ）is a large scale sales and production company of medical products. We are registered in   XXX Country        with full government support and have the capacity to manufacture and sell coronavirus vaccines.
结合  各国的疫情情况，经过与各国卫生部门交流了解后，  将需求不少于几亿支以上，经XXXXXX国家  认证的疫苗。我们有意与贵公司联合在XX洲XXXX国家  进行上述疫苗的桥接测试， 为此，我们提出以下合作建议!
The covid-19 virus has become pandemic worldwide. The health authority in  XXX Country   has envisaged sharp demand in clinically approved coronavirus vaccines (in order of hundreds of millions). We intend to cooperate with your company to conduct bridge test of the above vaccines in    XXX Country,XX continent   in the following manner:

1、 双方签署正式的项目合作协议以及保密协议
 Both parties sign a formal project cooperation agreement and confidentiality agreement

2、 [bookmark: _GoBack]贵司以成本价格向  XX洲XXXX国家  提供约 xxxx 支疫苗(期货)  成套产品，包括使用说明书等,并负责将该批产品以合法合规的方式空运到我们指定的接收方，  XX洲XXXX国家  负责清关、提货及储存。
Your company will deliver coronavirus vaccines（Approximate quantity： xxxxxxx(Futures)  ）with full written instructions to our designated XXX Country,XX continent   by air at costs. Democratic Republic of Congo, Africa will be responsible for customs clearance, pickup and storage.
3、	在  XX洲XXXX国家  的桥接测试以及相关联的 认证工作由双方完
成，其中的测试数据及成果将与双方分享。
The bridge test and the related certification works will be conducted in XXX Country,XX continent  . Bridge test data and results will be shared amongst both parties.
4、 当贵司获得中国有关部门正式的临床应用的疫苗批号后 ，正式授权我司作为该疫苗在  XX洲XXXX国家  的代理商.
When the coronavirus vaccine is formally approved by Chinese medical authority with the issuance of official batch number, your company will provide authorization for our company to be the official dealer of coronavirus vaccines in XXX Country,XX continent  .
5、我公司承诺在获得国家 认证后，将大量采购疫苗，用于本国的新冠防疫工作。
Upon obtaining relevant local government’s approval/authorization, our company will make large purchase orders of the vaccines from your company.
我们相信通过贵我双方的强强联合，将以贵司的新冠疫苗为依托，服务于  XX洲XXXX国家  的新冠防疫工作，尽快战胜毒魔，启动经济
We are confident through our mutual co-operation agreement, the corona virus situations will be contained in XXX Country,XX continent   and we can look forward to a speedy economic recovery.
如贵司同意，我方与贵司进一步洽谈具体的双方合作事宜，敬请予以接待。
We will further discuss about the specific cooperation,if your company agree. Please give us your reception.

                                       
                               XX洲XXXX国家         
                               XXX Country,XX continent  

                               医疗机构签字（盖章）：
                               medical institution Signature(Seal)：

                               日期：2020年   月   日
                               Date:            , 2020



